

Declaration of Conformity

Product: Zehntner ZRM 6013+
Proceq Part Numbers: 410 20 300, 410 20 301, 410 20 302,
410 20 303, 410 20 304, 410 20 305
Manufacturer: Proceq SA, Ringstrasse 2
8603 Schwerzenbach, Switzerland

We hereby declare that the products as delivered conform to the following guidelines in alignment with statutory provisions of the European Council as well the listed standards to the extent to which they may be applicable:

Safety standards: 2014/35/EU,
EN 61010-1:2010
Battery directive: 2006/66/EC
Photobiological safety: 2006/25/EG
IEC 62471:2006
EMC 2014/30/EU,
IEC 61326-1
Restriction of hazardous
substances (RoHS): 2011/65/EC + 2015/863
Waste electrical / electronic
equipment (WEEE) 2012/19/EU

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Schwerzenbach, 31.03.2020



Patrick Waller
Chief Operating Officer



Certificate of manufacturer

We herewith confirm the compliance of the following product standards:

- EN 1436 - ASTM E1710
- EN 13197 - ASTM E2177
- CIE 54.2 - ASTM E2302

Swiss Made Declaration

Product: Zehntner ZRM 6013+
Proceq Part Numbers: 410 20 300, 410 20 301, 410 20 302,
410 20 303, 410 20 304, 410 20 305
Manufacturer: Proceq SA, Ringstrasse 2
8603 Schwerzenbach, Switzerland

We confirm that the Zehntner ZRM 6013+ was developed and manufactured in Switzerland and fulfills the requirements needed for the declaration "Made in Switzerland" or "Swiss Made."

The requirements for industrial products are specified in detail in the National Swiss Trademark Protection Statute (Art. 47-50, MSchG) covering goods and services.

Schwerzenbach, 31.03.2020



Patrick Waller
Chief Operating Officer

Notice

This document (incl. Manual and Product Certificates) constitutes an integral part of Proceq's General Terms and Conditions of Sale and General Terms and Conditions of Rental, together with any other guideline, precautions, policies and conditions which Proceq has made and may make available to you at www.proceq.com/downloads, as amended from time to time (the Documents). Proceq reserves the right to change without notice any information, specifications and recommendations contained in this document and in any of the associated Documents.

You shall observe and be solely responsible for the safe and lawful use of this product, as well as your conduct while using it and any consequences arising thereof. The use and operation of this product is at your own discretion and risk. Proceq hereby disclaims any and all loss, liability or damages resulting from or out of your use of the product. Please ensure you operate and use this product only for purposes that are proper and in accordance with the instructions given herein together with all safety and health precautions, applicable laws, rules, regulations, and as provided for in any of the Documents.



Konformitätserklärung

Produkt: Zehntner ZRM 6013+
Proceq-Artikelnummern: 410 20 300, 410 20 301, 410 20 302,
410 20 303, 410 20 304, 410 20 305
Hersteller: Proceq SA, Ringstrasse 2
8603 Schwerzenbach, Switzerland

Hiermit erklären wir, dass die gelieferten Produkte die folgenden Richtlinien gemäss Rechtsvorschriften des Europäischen Rates sowie die aufgeführten Normen, in dem Umfang, in dem sie anwendbar sein können, erfüllen:

Sicherheitsstandards: 2014/35/EU,
EN 61010-1:2010
Akku-Richtlinie: 2006/66/EC
Photobiologische Sicherheit: 2006/25/EG
IEC 62471:2006
EMV 2014/30/EU,
IEC 61326-1
Beschränkung gefährlicher
Stoffe (RoHS): 2011/65/EC + 2015/863
Richtlinie für Elektro- und
Elektronikaltgeräte (WEEE) 2012/19/EU

Das Gerät entspricht Teil 15 der FCC-Regeln. Der Betrieb unterliegt den folgenden beiden Bedingungen: (1) Dieses Gerät darf keine schädlichen Störungen verursachen, und (2) dieses Gerät muss empfangene Störungen tolerieren, auch Störungen, die eventuell einen unerwünschten Betrieb verursachen. Änderungen und Umbauten, die von der für die Konformität verantwortlichen Partei nicht ausdrücklich genehmigt wurden, können dazu führen, dass die Benutzungserlaubnis für dieses Gerät erlischt.

Schwerzenbach, 31.03.2020



Patrick Waller
Chief Operating Officer

Hersteller-Zertifikat

Wir bestätigen hiermit die Konformität mit folgenden Produktstandards:

- EN 1436 - ASTM E1710
- EN 13197 - ASTM E2177
- CIE 54.2 - ASTM E2302

Erklärung über die Herstellung in der Schweiz



Produkt: Zehntner ZRM 6013+
Proceq-Artikelnummern: 410 20 300, 410 20 301, 410 20 302,
410 20 303, 410 20 304, 410 20 305
Hersteller: Proceq SA, Ringstrasse 2
8603 Schwerzenbach, Switzerland

Wir bestätigen, dass das Zehntner ZRM 6013+ Gerät in der Schweiz entwickelt und gefertigt wurde und die zur Führung der Herkunftsangabe «Made in Switzerland» oder «Swiss Made» erforderlichen Voraussetzungen erfüllt.

Die Voraussetzungen für Industrieprodukte sind im Schweizer Bundesgesetz über den Schutz von Marken und Herkunftsangaben (Art. 47-50, MSchG) für Waren und Dienstleistungen ausführlich geregelt.

Schwerzenbach, 31.03.2020



Patrick Waller
Chief Operating Officer

Hinweis

Dieses Dokument (inkl. Benutzerhandbuch und Produktzertifikaten) stellt einen wesentlichen Bestandteil der Allgemeinen Verkaufs- und Lieferbedingungen und der Allgemeinen Mietbedingungen von Proceq dar, und zwar zusammen mit sämtlichen anderen Leitfäden, Vorsichtshinweisen, Richtlinien und Bedingungen, die Proceq erstellt hat und Ihnen in ihrer jeweils gültigen Fassung unter www.proceq.com/downloads zur Verfügung stellen kann. Proceq behält sich das Recht vor, jederzeit und ohne vorherige Ankündigung Änderungen an den in diesem Dokument und sämtlichen zugehörigen Dokumenten enthaltenen Informationen, Spezifikationen und Empfehlungen vorzunehmen.

Sie sind ausschliesslich und allein für den sicheren und rechtmässigen Einsatz des Produktes sowie für Ihr Verhalten während der Nutzung und die daraus entstehenden Folgen verantwortlich. Die Verwendung und der Betrieb dieses Produktes erfolgen nach Ihrem Ermessen und auf Ihr eigenes Risiko. Proceq lehnt hiermit ausdrücklich jegliche Haftung für Verluste oder Schäden ab, die durch Ihre Verwendung des Produktes entstehen. Bitte stellen Sie sicher, dass Sie dieses Produkt nur zu den vorgesehenen Zwecken und gemäss den hier enthaltenen Anweisungen sowie gemäss allen Vorsichtsmassnahmen im Hinblick auf Sicherheit und Gesundheit, einschlägigen Gesetzen, Vorschriften und wie in den Dokumenten vorgesehen betreiben und einsetzen.